
Kjære venner av SAT-7! 
 
Først en oppmuntrende overraskelse: En film som SAT-7 har produsert legges nå inn på 
spillelisten til fire arabiske flyselskaper: 
Emirates, Qatar Airways, Saudia og Kuwait Airways. Millioner av reisende får nå anledning til 
å se en film om vold og urett - og tilgivelse! 
Emirates alene hadde 43 millioner passasjerer i 2022-23. 
Filmen er en reportasjefilm (feature) og viser den sanne historien til tre mennesker fra 
forskjellige land og bakgrunner som har lidt stor urett.  
Disse blir ført sammen på uventet vis. Vi møter sterke uttrykk for hat, kjærlighet, tilgivelse, 
traumer, mindreverd og hevn. 
 
De tre deler sine historier og hjelper hverandre fram på den eneste farbare veien, 
tilgivelsens vei.  
Og filmen framstiller da ikke tilgivelsen som noe veikt, men som en kraft til å leve et fritt og 
meningsfullt liv. 
De som har laget filmen gjorde det for å fremme minoriteters rettigheter og fredelig 
sameksistens, 
samtidig som de løfter fram slike verdier som forståelse, empati og medfølelse. 
 
 
I et nyhetsbrev i forbindelse med pinse skriver SAT-7: 
"I det vi vitner om hvordan Den hellige ånd forandrer hjerter og liv over hele Midt-Østen og 
Nord-Afrika,  
blir viktigheten av hans komme i pinsen og hans kontinuerlige nærvær hos oss stadig 
klarere. 
Amrita, en SAT-7-seer fra Iran, kontaktet oss for å forklare hva pinsen betyr for henne: 
"Den største gaven som vår himmelske far har gitt sine barn er Den hellige ånd som trøster 
oss. Pinsen gir meg håp og fyller meg med tro og kjærlighet. 
For det er dagen da Ånden kom over disiplene og løftet som Jesus hadde gitt dem ble 
fullført. Ære til Herren for alltid!" 
 
 
Direktøren for SAT-7, Rita Elmounayer, sender sinn hilsen på "Rita´s vlog" i forbindelse med 
at SAT-7 har fylt 28 år. 
Hun har gått pilgrimsmarsj til Santiago de Compostela og sender sin hilsen med refleksjoner 
derfra. 
På denne videoen (med engelsk teksting) ser dere i kortform hva SAT-7 står for. 
Hun oppfyller ordene om at "evangeliet er godt, men det må serveres varmt"! 
 
https://www.youtube.com/watch?v=McAiS0n6Ado 

https://www.youtube.com/watch?v=McAiS0n6Ado


 

Rita's Vlog - SAT-7's 28th 

anniversary: A path with 

purpose and hope 

To mark SAT-7's 28th anniversary, CEO 

Rita El-Mounayer recounts her recent 

pilgrimage along the Camino trail on the 

coastline of Portugal to the city of 

Santiago de Compostela in Spain. 

“Walking up to 25 kilometres a day, 

carrying heavy backpacks with aching 

legs and blistered feet, I have been 

watching my fellow pilgrims and 

wondering what ... 

www.youtube.com 

Med ønske om en god sommer for dere alle, 
hilsen Kjell Arne 
 
 
 
 

 

https://www.youtube.com/watch?v=McAiS0n6Ado
https://www.youtube.com/watch?v=McAiS0n6Ado
https://www.youtube.com/watch?v=McAiS0n6Ado
http://www.youtube.com/
https://www.youtube.com/watch?v=McAiS0n6Ado

